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Protokół nr V/2024 
z sesji Rady Gminy Stare Miasto 

odbytej w dniu 26 września 2024 roku 
w sali konferencyjnej Biblioteki Publicznej Gminy Stare Miasto 

 

W sesji udział wzięli: 
-    radni (lista obecności – załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 
-    sołtysi (lista obecności – załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 
- Janusz Frysiak – Zastępca Wójta Gminy Stare Miasto, 
- Luiza Kędracka – Sekretarz Gminy Stare Miasto, 
- Jolanta Sobczak – Skarbnik Gminy Stare Miasto, 
- Monika Gromada – Zastępca Skarbnika Gminy Stare Miasto, 
- Marcin Janiak – radca prawny, 
- Przemysław Szafran – Radny Powiatu Konińskiego,  
- Magdalena Kusiak – Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
- Maria Szumigalska – Kierownik GOPS w Starym Mieście, 
- Zbigniew Szczepankiewicz – Kierownik ZGK, 
- Monika Pawłowska – inspektor UG Stare Miasto, 
- Joanna Gruszecka – inspektor UG Stare Miasto, 
-    Mateusz Staciwa – inspektor UG Stare Miasto. 
(lista obecności – załącznik nr 3 do niniejszego protokołu) 

 

Punkt 1 porządku obrad – Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.   
 
Otwarcie V sesji Rady Gminy Stare Miasto godz. 10:05. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewelina Andrzejak – Proszę o ciszę. Otwieram V sesję Rady Gminy 
zwołaną na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U  
z 2024 r. poz. 609 i 721). Na dzisiejszej sesji Witam Wicewójta - Janusza Frysiaka, Skarbnik Gminy - 
Panią Jolantę Sobczak, Sekretarza Gminy – Panią Luizę Kędracką, Zastępcę Skarbnika – Panią Monikę 
Gromadę, Pana mecenasa – Marcina Janiaka, Witam Wysoką Radę, Panie Sołtys oraz Panów Sołtysów. 
Witam kierowników jednostek gminy oraz pracowników Urzędu Gminy. Przedstawię teraz Państwu 
porządek dzisiejszych obrad.  

 

Punkt 2 porządku obrad – Przedstawienie porządku obrad V sesji Rady Gminy.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy  - Porządek obrad:  
 
1.    Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  
2. Przedstawienie porządku obrad V sesji Rady Gminy. 
3. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Podjęcie uchwał: 

• w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Stare 
Miasto, 

• w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Stare 
Miasto, 

• w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Stare 
Miasto, 
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• w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXIX/553/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 28 marca 
2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 
Stare Miasto, 

• w sprawie zmiany Uchwały nr II/11/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 23 maja 2024 
r. w sprawie zarządzenia poboru niektórych podatków i opłat lokalnych w drodze inkasa                             
oraz wyznaczenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024, 

• zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stare Miasto na 
lata 2024-2036. 

7. Zapoznanie ze sprawozdaniem z realizacji zadań letniego wypoczynku dzieci i młodzieży w 2024r. 
8. Informacje o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym. 
9. Sprawy bieżące, oświadczenia i informacje. 
10.  Zakończenie obrad V sesji Rady Gminy.  

 
Porządek obrad V Sesji Rady Gminy Stare Miasto stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dodam jeszcze, że na 15 radnych obecnych w dniu dzisiejszym jest 

14, co zostało potwierdzone podpisem na liście obecności. Jeden z radnych jest nieobecny, usprawie-
dliwił swoją nieobecność, a więc wszystkie uchwały będą prawomocne po ich podjęciu. Czy ktoś z Pań, 
Panów radnych ma uwagi do protokołu? Przepraszam, do porządku obrad? Jeśli nie ma, to przystępu-
jemy do głosownia nad porządkiem dzisiejszych obrad.  
Nieobecny Radny: Rosiński Przemysław. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0, a więc przyjęliśmy porządek dzisiejszych obrad 
jednogłośnie.  
 

Punkt 3 porządku obrad – Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Czy ktoś z Pań, Panów radnych ma uwagi co do protokołu z IV sesji 
Rady Gminy? Jeśli nie ma, to przystępujemy do głosowania. 
 

„za”                         –  14 głosów 
„przeciw”               –    0 głosów 
„wstrzymało się”  –    0 głosów 

 
„za” 14 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. 

 
Punkt 4 porządku obrad – Informacja o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Informacja ta została przesłana Państwu z materiałami sesyjnymi. 
Zamieszczona jest także na stronie gminy w Biuletynie Informacji Publicznej. Jeśli są jakieś pytania bądź 
uwagi do przedstawionej informacji to bardzo proszę w punkcie sprawy bieżące. 
 

Punkt 5 porządku obrad – Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Gminy w okresie międzysesyj-
nym. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Są to bieżące dyżury w Biurze Rady oraz załatwianie spraw bieżą-
cych. Udział w rozpoczęciu roku szkolnego 2024/2025 w Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II  
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w Żychlinie oraz udział w Gminnym Dniu Sportu. Przechodzimy do bloku uchwał. Chciałabym nadmie-
nić, że wszystkie uchwały, które będziemy za chwileczkę, nad którymi będziemy za chwileczkę się  
pochylać zostały przez nas omówione na wspólnym przedsesyjnym posiedzeniu komisji, wszystkich  
komisji, które odbyło się w dniu 24 września 2024 roku. Przystępujemy do bloku uchwał. 
 

Punkt 6 porządku obrad – Podjęcie uchwał: 
 

• w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Stare 
Miasto, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Panią Inspektor Joannę Gru-
szecką. 

Pani Joanna Gruszecka – Dzień dobry. Szanowni Państwo, Droga Rado. Nieruchomość położona  
w obrębie Bicz oznaczona numerem ewidencyjnym 94/1 o powierzchni 67 m2 oraz nieruchomość 
oznaczona 171/1 o powierzchni 112 m2 stanowi własność prywatną. Dla tych nieruchomości brak jest 
obowiązującego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Stare Miasto. Przed-
miotowy grunt został zajęty pod poszerzenie drogi publicznej oznaczonej numer 119/1. Mając na uwa-
dze uregulowanie stanu prawnego przedmiotowej nieruchomości przygotowano i przedłożono pro-
jekt. Dziękuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję za przedstawienie uzasadnienia. Czy ktoś z Państwa,  

z Panów radnych ma pytania co do tej uchwały? Nie mamy zgłoszeń do dyskusji, a więc dyskusję zamy-
kam. 
 
Uchwała Nr V/38/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 26 września 2024 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na odpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Stare Miasto. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. Proszę Państwa, ogłaszam pięcio-
minutową przerwę techniczną. Głosowanie będzie powtórzone. 
 
Przerwa: 10:17 – 10:26. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do reasumpcji głosowania nad uchwałą numer 
V/38/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 26 września 2024 roku w sprawie wyrażenia zgody na  
odpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Stare Miasto. 

 
     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. Uchwałę podjęliśmy jednogłośnie. 
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Ciszak Dominika, Janke Marcin, Krzyżak  
Juliusz, Kwieciński Paweł, Lewandowski Waldemar, Rosiński Marcin, Sawicki Mirosław, Soszyński  
Robert, Stanisławski Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała nr V/38/2024 i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Stare 
Miasto, 
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Przewodnicząca Rady Gminy – Uchwała numer V/39/2024 Rady Gminy Stare Miasto w sprawie 
wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Stare Miasto. O przedstawie-
nie uzasadnienia proszę panią inspektor Joannę Gruszecką. 

 
Pani Joanna Gruszecka – Szanowni Państwo, nieruchomość położona w obrębie Główiew ozna-

czona numerem ewidencyjnym 284/8 o powierzchni 352 m2 stanowi własność prywatną. Właściciel 
nieruchomości zwrócił się z wnioskiem o nieodpłatne przekazanie działki na rzecz Gminy Stare Miasto  
z przeznaczeniem pod poszerzenie drogi publicznej. Wniosek właściciela nieruchomości został pozy-
tywnie zaopiniowany przez Komisję Rozwoju Obszarów Wiejskich oraz Ochrony Środowiska. Biorąc 
uwagę powyższe przygotowano projekt uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję za przedstawienie uzasadnienia. Czy ktoś z Pań, Panów 

radnych ma uwagi do tej uchwały? Otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie mamy, dyskusję zamykam. 
 

Uchwała Nr V/39/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 26 września 2024 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Stare Miasto. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0.  
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Ciszak Dominika, Janke Marcin, Krzyżak  
Juliusz, Kwieciński Paweł, Lewandowski Waldemar, Rosiński Marcin, Sawicki Mirosław, Soszyński  
Robert, Stanisławski Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała nr V/39/2024 i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Stare 
Miasto 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Panią Inspektor Joannę Gru-
szecką.  

 
Pani Joanna Gruszecka – Szanowni Państwo, nieruchomość położona w obrębie Janowice, ozna-

czona numerem ewidencyjnym 158/1, o powierzchni 205 m2, stanowi własność prywatną. Dla tej nie-
ruchomości brak jest obowiązującego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Stary Miasto. Przedmiotowa działka ta została zajęta na potrzeby związane z zapewnieniem lokalnego 
transportu zbiorowego pod tzw. pod zatoczkę autobusową. Mając na uwadze uregulowanie stanu 
prawnego przedmiotowej nieruchomości, przygotowano i przedłożono projekt. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję za przedstawienie uzasadnienia. Otwieram dyskusję. Zgło-

szeń do dyskusji nie mamy zamykam dyskusję. 
 

Uchwała Nr V/40/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 26 września 2024 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na odpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Stare Miasto. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
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     „wstrzymało się”   –   0 głosów 
 
„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Ciszak Dominika, Janke Marcin, Krzyżak  
Juliusz, Kwieciński Paweł, Lewandowski Waldemar, Rosiński Marcin, Sawicki Mirosław, Soszyński  
Robert, Stanisławski Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała nr V/40/2024 i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXIX/553/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 28 marca 
2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 
Stare Miasto, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Panią Inspektor Joannę Gru-
szecką.  

 
Pani Joanna Gruszecka – Niniejszy projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały w zakresie nazwy ob-

rębu. Wpisano obręb Stare Miasto, powinno być Zgoda. Dziękuję 
 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję za przedstawienie uzasadnienia. Czy ktoś z Pań, Panów 

radnych chciałby zabrać tutaj w tym punkcie głos? Otwieram dyskusję. Zgłoszeń do dyskusji nie mamy, 
dyskusję zamykam. 

 
Uchwała Nr V/41/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 26 września 2024 roku w sprawie zmiany 
Uchwały Nr LXXIX/553/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 28 marca 2024 r. w sprawie wyrażenia 
zgody na odpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Stare Miasto. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0.  
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Ciszak Dominika, Janke Marcin, Krzyżak  
Juliusz, Kwieciński Paweł, Lewandowski Waldemar, Rosiński Marcin, Sawicki Mirosław, Soszyński  
Robert, Stanisławski Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała nr V/41/2024 i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie zmiany Uchwały nr II/11/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 23 maja 2024 
r. w sprawie zarządzenia poboru niektórych podatków i opłat lokalnych w drodze inkasa                             
oraz wyznaczenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

 
Przewodnicząca Rady Gminy  – O przedstawienie uzasadnienia proszę inspektora Mateusza Sta-

ciwę.   

Pan Mateusz Staciwa – Dzień dobry. Szanowni Państwo, niniejsza uchwała aktualizuje wykaz osób 
będących inkasentami uprawnionymi do poboru podatków na terenie Gminy Stare Miasto, z uwagi na 
przeprowadzenie w sołectwach wyborów i wybranie na funkcje sołtysów nowych osób. W sołectwie 
Kazimierów sołtysem została Bożena Kazimierczak, w sołectwie Krągola sołtysem został Tomasz  
Gradecki, w sołectwie Lisiec Wielki sołtysem został Krzysztof Stadnicki, w sołectwie Rumin sołtysem 
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została Marciniak Patrycja oraz w sołectwie Żychlin sołtysem został Grzelczak Grzegorz. Bardzo  
dziękuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję za przedstawienie uzasadnienia. Czy ktoś z Pań, Panów 

chciałby zabrać głos? Udzielam głosu Panu Marcinowi Janiakowi.  
 
Pan Marcin Janiak – Pani Przewodnicząca, jeżeli można. Ja tylko z daleko idącej ostrożności chcia-

łem przypomnieć, że zgodnie z art. 25 a i ugruntowanym stanowiskiem w orzecznictwie radni, którzy 
są sołtysami nie powinni brać udziału w głosowaniu z racji na to, że to jest konflikt interesów i żeby ta 
uchwała miała moc prosiłbym, żeby radni, którzy są sołtysami nie głosowali ani „za”, ani „przeciw” ani 
„wstrzymuję się”. Dziękuję.  

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję. Czy mamy jeszcze jakieś zgłoszenia do dyskusji? Zgłoszeń 

nie mamy, zamykam dyskusję.  
 

Uchwała Nr V/42/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 26 września 2024 roku w sprawie zmiany 
Uchwały nr II/11/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie zarządzenia poboru 
niektórych podatków i opłat lokalnych w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i wysokości  
wynagrodzenia za inkaso. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  
 

     „za”                         –  11 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0 głosów. Uchwała wchodzi jednogłośnie.   
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Ciszak Dominika, Janke Marcin, Krzyżak  
Juliusz, Kwieciński Paweł, Lewandowski Waldemar, Rosiński Marcin, Soszyński Robert, Stanisławski  
Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej. 

Głosu nie oddali radni: Sawicki Mirosław, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała nr V/42/2024 i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Panią Skarbnik Gminy  
Jolantę Sobczak. 

 
Pani Jolanta Sobczak – Szanowni Państwo, Wysoka Rado projekt uchwały zakłada zwiększenie do-

chodów o kwotę 887.982,62 zł do łącznej kwoty 109.582.953,90 zł. W tej samej wysokości ulegają 
zwiększeniu wydatki do łącznej kwoty 116.446.705,69 zł. Szczegółowo omówiłam na komisjach zwięk-
szenie, na które mają wpływ zmiany. Natomiast dopowiem tylko, że dotyczy to realizacji projektu  
Cyberbezpieczny Samorząd. Jest to kwota 191.979,35 zł. Również realizacja projektu Kreatywny  
Maluch w kwocie 536.856,24 zł. Jak i również realizacja dwóch projektów przez Szkołę Podstawową  
w Modle i Szkołę Podstawową w Barczygłowie na łączną kwotę 20.404,00 zł. Jak i również zawiadomie-
nia Wojewody o przyznaniu dodatkowych środków na pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, 
jak i edukację opiekuńczo- wychowawczą. Jeżeli chodzi o kwotę wydatkową, to w tym samym zakresie 
dokonano zwiększenia wydatków oraz dokonano zmian w planie oświaty, regulując zmiany między roz-
działami na wypłatę wynagrodzeń. Dziękuję. 
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Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Pani Skarbnik za przedstawienie uzasadnienia. Otwieram 
dyskusję. Proszę o zgłoszenia do dyskusji. Jeżeli nie mamy zgłoszeń, to proszę Pana Przewodniczącego 
o przedstawienie opinii. 

 
Pan Andrzej Szyszyński – Protokół z posiedzenia Komisji Budżetu oraz Rozwoju Promocji Gminy  

z dnia 23 września 2024 roku. Temat posiedzenia zmiany budżetowe wrzesień 2024 roku. Komisja  
w składzie Andrzej Szyszyński - przewodniczący, Tymon Zioła - wiceprzewodniczący, Paweł Kwieciński 
- członek, obecna Skarbnik Gminy - Pani Jolanta Sobczak. Komisja po wysłuchaniu propozycji zmian 
budżetowych podczas spotkania w dniu 23 września 2024, jak również zmian przedstawionych w trak-
cie posiedzenia wszystkich komisji w dniu 24 września 2024, nie wnosi zastrzeżeń co do proponowa-
nych zmian zawartej w przedstawionej uchwale. Dziękuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję. Zamykam dyskusję. 
 

Uchwała Nr V/43/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 26 września 2024 roku w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na rok 2024. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0.  
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Ciszak Dominika, Janke Marcin, Krzyżak  
Juliusz, Kwieciński Paweł, Lewandowski Waldemar, Rosiński Marcin, Sawicki Mirosław, Soszyński  
Robert, Stanisławski Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała nr V/43/2024 i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
 

• zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stare Miasto na 
lata 2024-2036. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Panią Skarbnik Gminy  

Jolantę Sobczak. 
 
Pani Jolanta Sobczak – Projekt uchwały zakłada zmiany w załączniku numer jeden w roku 2024 

poprzez dostosowanie dochodów i wydatków, które wynikały ze zmiany uchwały budżetowej. W roku 
2025 i 2026 dokonano zwiększenia dochodów i wydatków, które wynikają z realizacji przedsięwzięć  
i w załączniku nr 2 prowadzono przedsięwzięcie pod nazwą termomodernizacja budynku Szkoły Pod-
stawowej wraz z salą sportową w Starym Mieście w łącznej kwocie 4.043.460,26 zł do realizacji w latach 
2024- 2026. Zaplanowano realizację przedsięwzięcia pod nazwą inkubator przedsiębiorczości w Gminie 
Stare Miasto. Realizacja zadania przypada na lata 2025-2026. Kwota ogółem 2.135.617,48 zł. Zaplano-
wano realizację programu Kreatywny Maluch. To jest w łącznej kwocie 1.519.891,34 zł. Do realizacji  
w latach 2024-2026. Zaplanowano zwiększenie wydatków na odbieranie i zagospodarowanie odpadów 
komunalnych związanych z ogłoszeniem przetargu na rok 2025 i końcowej płatności w roku 2026  
w łącznej kwocie 3.170.000,00 zł. Dokonano przesunięcia środków finansowych na zadaniu pod nazwą: 
„Wymiana nieenergooszczędnych opraw oświetleniowych na terenie Gminy Stare Miasto”, bo o pro-
jekt ma być realizowany do dwunastu miesięcy. Dokonano przesunięcia środków finansowych na za-
daniu wzmocnienie systemów cyberbezpieczeństwa w Gminie Stare Miasto w ramach realizacji pro-
jektu cyberbezpieczny samorząd. W latach 2024-2025 zmiana polega na zwiększeniu środków w roku 
2024 o kwotę 213.310,29 zł, a zmniejszeniu w roku 2025. Dziękuję. 
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Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Pani Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia. Otwieram 

dyskusję. Nie mam zgłoszeń do dyskusji, a więc dyskusję zamykam. 
 
Uchwała Nr V/44/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 26 września 2024 roku zmieniająca uchwałę  
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stary Miasto na lata 2024-2036. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. Zamykamy blok uchwał. 
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Ciszak Dominika, Janke Marcin, Krzyżak  
Juliusz, Kwieciński Paweł, Lewandowski Waldemar, Rosiński Marcin, Sawicki Mirosław, Soszyński  
Robert, Stanisławski Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała nr V/44/2024 i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
 

Punkt 7 porządku obrad – Zapoznanie ze sprawozdaniem z realizacji zadań letniego wypoczynku 
dzieci i młodzieży w 2024r. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie informacji proszę Panią inspektor Monikę Paw-
łowską. 

 
Pani Monika Pawłowska – Szanowni Państwo, sprawozdanie w sprawie letniego wypoczynku 

dzieci i młodzieży w Gminie Stare Miasto. Dzieci zamieszkałe na terenie Gminy Stare Miasto w 2024 
roku. Były na obozie szkoleniowo-sportowym w miejscowości Pobierowo, zostało [niezrozumiałe],  
a organizatorem był Uczniowski Klub Sportowy. Dzieci były również na obozie harcerskim w Pobiero-
wie, skorzystało z nich 15 uczniów, a organizatorem był Związek Harcerski Polskiego w [niezrozumiałe], 
Wielkopolsce. Dzieci skorzystały z wypoczynku w Jastrzębiej Górze w Łebie, gdzie organizatorem było 
Towarzystwo Polskie. Również skorzystały dzieci z półkolonii, gdzie organizatorem była Biblioteka  
Publiczna w [niezrozumiałe]. To, co się odbyło w tym roku. Dzieci również pojechały na obóz w Piłkar-
stwie [niezrozumiałe] organizatorem klubu sportowy w [niezrozumiałe]. Dziękuję bardzo. 
  

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękujemy Pani Monice. 
 
Sprawozdanie z realizacji zadań letniego wypoczynku dzieci i młodzieży w 2024r. stanowi załącznik  
nr 12 do niniejszego protokołu.  
 

Punkt 8 porządku obrad – Informacje o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy – Czy ktoś z Przewodniczących Komisji chciałby zabrać głos? Udzie-
lam głosu panu Andrzejowi Szyszyńskiemu. 
 
 Pan Andrzej Szyszyński – Komisja zapoznała się z wynikiem budżetu na dzień 30 czerwca 2021 
roku. Tak, dochody po zmianach 106.187.749,90 zł. wykonanie 50.239.304,85 zł., co stanowi 47,31%. 
Dochody bieżące 82.536.076,82 zł. wykonanie 46.082.867,56 zł. co stanowi 55,15%. Dochody mająt-
kowe 23.657.073,08 zł. wykonanie 4.210.427,29 zł. co stanowi 17,57%. Wydatki ogółem po zmianach 
113.051.501,69 zł. wykonanie 47.570.166,55 zł. co stanowi 42,82%. Wydatki bieżące 82.157.962,85 zł. 
wykonanie 41.535.624,41 zł. co stanowi 51,80%. Wydatki majątkowe 30.893.538,… zł. wykonanie  
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5.604.542,54 zł. co stanowi 18,14%. Komisja zwraca uwagę na niskie wykonanie wydatków majątko-
wych, które stanowią 18,14%, co wskazuje na niskie wykonanie inwestycji przyjętych do budżetu na 
tarczy na 2024 r. Komisja po rozmowach z kierownikiem, ja wcześniej rozmawiałem z kierownikiem 
Majewskim, ma przedstawić całą, wszystkie inwestycje w miesiącu październiku, żebyśmy mieli pogląd, 
co jest zrobione, a co jeszcze zostało zrobione do końca roku. Dziękuję bardzo. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Panu Przewodniczącemu. Czy ktoś jeszcze w tym punkcie 
chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, przechodzimy do punktu dziewiątego, sprawy bieżące, oświadczenia i 
informacje. 
 

Punkt 9 porządku obrad – Sprawy bieżące, oświadczenia i informacje. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy – Szanowni Państwo, zakończyliśmy wszystkie już zebrania wiejskie 
na terenie Gminy Stare Miasto. Jak już wcześniej zostało tutaj wspomniane, zostało wybranych pięciu 
nowych sołtysów. W sołectwie Kazimierów - Pani Kazimierczak Bożena, Witamy serdecznie wśród soł-
tysów. W Sołectwie Krągola - Gradecki Tomasz. W Sołectwie Lisiec Wielki - Stadnicki Krzysztof. W So-
łectwie Rumin - Pani Marciniak Patrycja i w Sołectwie Żychlin - Grzelczak Grzegorz. W imieniu tutaj 
całej Rady Gminy gratulujemy nowym sołtysom, a wszystkim sołtysom życzymy sukcesów i spełniania 
się w roli sołtysa oraz realizacji zamierzonych celów na kolejne, na kolejną kadencję. Czy w tym punkcie 
ktoś chciałby zabrać głos? Udzielam głosu radnej Dominice Ciszak. 

 
 Pani Dominika Ciszak – Panie Wójcie, Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Sołtysowie. W imieniu 
swoim osobiście, byłej pani Sołtys oraz wszystkich mieszkańców naszego Sołectwa [niezrozumiałe] 
chciałam bardzo serdecznie podziękować za pomoc i za udział w dożynkach gminno-parafialnych, które 
miały miejsce w naszej miejscowości. Mam nadzieję, że Państwo się dobrze bawiliście, bo my się bar-
dzo cieszymy z Waszego uczestnictwa. No i myślę, że na przyszły rok spotkamy się. A zapraszamy  
w ogóle do Rumina na kolejne uroczystości, które gdzieś tam jako sołectwo planujemy. Dziękuję bar-
dzo. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję. Udzielam głosu Wicewójtowi Januszowi Frysiakowi. 
 
 Pan Janusz Frysiak – Dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo Radni, Państwo 
Panie i Panowie Sołtysi. Ja tutaj dołączam się do tych gratulacji Pani Przewodniczącej. Faktycznie skoń-
czyliśmy ten maraton, blisko cztery tygodnie, było momentami dość intensywnie, ale zawsze to są war-
tościowe spotkania z Państwem, z sołtysami, z radnymi, z mieszkańcami. W naszych spotkaniach 
uczestniczyli bardzo aktywnie, na wszystkich byli radni nasi powiatowi, także też bardzo serdecznie 
dziękuję. Starym, nowym sołtysom gratuluję wyboru, życzę dużo siły i wytrwałości do pełnienia tej nie-
łatwej funkcji i zapewniam, że ze strony urzędu możecie na nas liczyć i na nasze wsparcie. Jednocześnie 
chciałem też bardzo serdecznie podziękować wszystkim naszym mieszkańcom, jednostkom OSP,  
a także wszystkim szkołom podstawowym, placówkom oświatowym, które zaangażowały się w zbiórkę 
darów dla powodzian. Wiemy, co się wydarzyło na południu Polski i tak naprawdę wiele osób straciło 
dach nad głową i jakieś perspektywy najbliższą, a być może na duże i nieokreśloną przyszłość. W każ-
dym razie z odzewem, z jakim się spotkaliśmy Państwo, nie spodziewaliśmy się takiego odzewu na tą 
pomoc, która była. Wiele jednostek zbierało dary, szkoły się w to zaangażowały, dzieci, młodzież, mło-
dzieżowe drużyny pożarnicze, Zakład Gospodarki Komunalnej. Też bardzo serdecznie dziękuję panu 
kierownikowi za sprawne przeprowadzenie akcji, przewiezienie tych darów do magazynu centralnego 
do Żychlina, skąd te dary już wyjechały. Jeżeli będzie taka potrzeba, jeżeli będzie więcej takich akcji, 
będziemy się w to oczywiście angażować i będziemy Państwa i społeczeństwo informować za pomocą 
dostępnych sygnałów komunikacji. Dziękuję bardzo. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy – Czy ktoś z Pań, Panów Sołtysów chciałby w tym punkcie zabrać 
głos? 
 



Strona 10 z 10 
 

 Pani Urszula Karmowska – Ja w imieniu swoim i Sołtysów chciałabym wszystkim bardzo podzięko-
wać za wspólne lata i prosimy, żeby było jakieś wspólne zrozumienie na kolejne pięć lat. Dziękujemy 
bardzo. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękujemy. O głos prosi radny Paweł Kwieciński. Udzielam głosu. 
 
 Pan Paweł Kwieciński – Dziękuję Pani Przewodnicząca, Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo 
Ranni, Panie Wójcie, ja chciałem się tak bardzo takiej przyziemskiej sprawie zwrócić, ja wielokrotnie 
już mówiłem, zdaje się, to było ostatnio w ubiegłym roku, a czas szybko płynie, sprawa dotyczy rzeki 
Powy. To jest okres, w którym można tą rzekę wykosić brzegi. Rzeka Powa jest zarośnięta, jest w kata-
strofalnym stanie. Prosiłbym, żeby nasz referat zwrócił się do, tak szczerze mówiąc, nie wiem, do jakiej 
instytucji, bo teraz panuje chaos, z prośbą o wykoszenie rzeki Powy. Od Zbiornika aż do Niklasa. Dzię-
kuję. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy – Czy ktoś jeszcze z pań, panów chciałby zabrać głos w tym punkcie? 
Dziękuję. 

 
Punkt 10 porządku obrad – Zakończenie obrad V sesji Rady Gminy.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję wszystkim za udział w dzisiejszym posiedzeniu. 

V sesja zakończyła się o godz. 10:50. 
 

Protokołował:                                                                            Prowadząca obrady sesji:   

        /-/ Mateusz Staciwa        /-/ Ewelina Andrzejak 


